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To: ;

5.1.2e @minvws.nl];
Cc EEE @minvws.nl];
From: 5.1.2e )

Sent: Wed 1/6/2021 11:41:52 AM

Subject: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Received: Wed 1/6/2021 11:41:53 AM

Ha lEEEEN
N.a.v. ons telefoontje van net een aantal punten over de tijdlijn.
Ik denk dat de minister de volgende dingen wil hespreken:

- Vaccinatiestrategie is gericht op voorkomen van (ernstige) ziekte en sterfte als gevolg van covid-19. Daarom eerst vaccineren van

kwetsbaren en hun zorgmedewerkers. Nu start gemaakt met zorgmedewerkers, ook zo snel mogelijk starten met verpleeghuisbewoners
en de groep thuiswonende ouderen. We willen voor ouderen de vaccins gebruiken die voor hen het meest effectief zijn.

- De uitvoering — het kan niet vaak genoeg worden benadrukt — is afhankelijk van de snelheid en omvang van de levering van de vaccins

op basis van de goedkeuring door het EMA en de markttoelating door de Europese Commissie. In bijgevoegde flowchart staat

aangegeven wanneer welke groepen zijn beoogd.

- We willen kijken hoe zo snel mogelijk ouderen bij de GGD kunnen worden uitgenodigd voor vaccinatie met BioNTech/Pfizer. Ook kijken
we met RIVM of dit vaccin in de grotere verpleeghuizen en instellingen voor verstandelijk gehandicapten kan worden ingezet.

- Hierdoor zal sneller meer Moderna beschikbaar kunnen komen om de oudste ouderen en niet mobiele ouderen door de huisarts te laten

vaccineren. Ook bij Moderna is de omvang van de levering een beperkende factor, naast uiteraard de besluitvorming over toelating.

Heb je hier iets aan?

Groet!

——Qorspronkelijk bericht--—--

Van: BEETS “BEREAETIN @rinvws.ni>
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 12:24

Aan IRCKEERN, WLERCKETS) SMCAETI mins.oi> INERETI)SEKETE@ minis ni>
Onderwerp: FW: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Ha 5.1.2e

Ik probeerde jullie even te bellen, maar probeer nu per mail.

Vraag me niet hoe dat zo gekomen is, maar ik ben nu bezig met annotatie voor overleg minister met BAC PG (wethouders die GGD-en

aansturen kort gezegd). Hij wil een tidslijn vaccinatiestrategie op de agenda. Hebben jullie dergelijke tijdlijn, begeleidt met een korte

annotatie? Erger nog, ik wil om 14.00 de lijn starten....

Gr

--—--Qorspronkelijk bericht-----

Vor: IEEEXETS) <IEETIN@ invws.ni>
Verzonden: woensdag 6 januari 2021 12:14

@minvws.nl>
et BAC PG'en

Nog een aanvulling, minister wil graag op de agenda tijdslijn t.a.v. vaccinatiestrategie. Wanneer verwacht jij de nota de lijn in te doen?

Groeten,

————Qorspronkelijk bericht-----

von: IEAEENN SECAETIN @rrinvws ni>

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 10:53

Aan: minvws.nl>

CC: ) @minvws.nl>
Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

ol IEEE
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Klopt. Ik neem ook contact op met de collega's van testen en traceren, omdat ik begrijp dat het niet alleen over vaccineren gaat, maar ook

deze onderwerpen aan de orde komen.

Kun jij aangeven of DGV ook digitaal aansluit?

Daarnaast zou ik graag willen weten hoe min zelf het overleg voor zich ziet en of er specifieke punten zijn die hij voorbereidt wil zien.

Hebben jullie wellicht meer info?

Groet

——Qorspronkelijk bericht-----

Von: IEEEXETS) <BEETIN@ invws.ni>
Verzonden: maandag 4 januari 2021 15:20

Aan:BEE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Doe jij de voorbereiding voor dit overleg?

Groeten,

——Qorspronkelijk bericht--—--

Van: IEAEEEN <SERCETNNN @minvws.ni>
Verzonden: maandag 28 december 2020 13:34

5 5.1.2e [ol gdghor.nl>
) IEEE @minvws.ni>; 5.1.2e JEFF @minvws.nl>;

@minvws.nl>; Directiesecretariaat GGD GHOR Nederland < 5.1.2e @ggdghor.nl>; @vng.nl;
@ggdghor.nl>

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Dank Fi

——neeQorspronkelijk bericht-----

Van: IECKECNN “BED @3gdghor i>

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 11:57
:

aminvws.nl>

Et Dress

ST
ver

IER re cs@minvws.nl>; Directiesecretariaat GGD GHOR Nederland < 5.1.28 @ggdghor.nl>; EERE @vng.nl;

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Bij deze nog de bevestiging van datum en tijd (7 januari, 13.30-14.30 uur) voor het overleg van de minister met de BacPG (Bestuurlijke
Advies Commissie Publieke Gezondheid).
Ik neem ons directiesecretariaat mee in de cc. Zij beschikken over de adressenlijst van de BacPG zodat je het best met hen kunt

schakelen voor de uitnodiging.
Als er verder nog vragen zijn beantwoord ik die uiteraard graag.

Met vriendelijke groet,

GGD GHOR Nederland

Zwarte Woud 2

3524 SJ Utrecht

E-mail dghor.nl

Telefoon 06

Websitewww.ggdghor.nl

Twitter@GGDGHORNL

---—--Qorspronkeliik bericht-----
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hor.nl>; @rivm.nl
) @minvws.ni>; IENECNNN)

Van: EXEC.SECsnl>Verzonden: donderdag 17 december 2020 18:02

dghor.nl>;

@minvws.nl>;

<-NN gad

@minvws.nl>
oe — RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Dank voor het doorgeleiden

NeL, ik van het secretariaat van de minister begrepen dat er ruimte is in zijn agenda op donderdag 7 januari van 13.30-14.30.

Is dat eventueel voor jullie ook mogelijk?
Groet

5.1.2e

Van: IEEE <BEEEDN@ ogdghor.n|<BEEECI @ogdghor ni>>
Datum:

gonasuses
17 dec. 2020 3:55 PM

@minvws.n|<|IEGAI @minvws.n>>,
@ggdghor.nl>>

@vng.n!<BESECN@vng.ni>>

Onderwerp: RE: overleg Minister VWS met BAC PG'en

Dank voorje bericht [EXER
Binnen GGD GHOR NL is mijn collega eerste aanspreekpunt voor de BAC PG. Zij vormt samen met[BElde tandem die de

BAC PG ondersteunt.

Langs deze weg onder de aandacht gebracht van faked!

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

[Beschrijving: Beschrijving: C:\Users\eriemens\AppData\Local\Microsoft\Windows\Temporary Internet

Files\Content.Outlook\HVVEGN8M\GGDGHOR_logo.jpg]

Zwarte Woud 2 Email: IEEE @ogdghor.n<BEEGEGEEEI@ggdghor.ni>
3524 SJ Utrecht Website: www.ggdghor.ni<http://www.ggdghor.nl/>
Telefoon: 030 Twitter: @ggdnederland en @ghornederland
Mobiel: 06

De uitbraak van het nieuwe Coronavirus vraagt dat ook wij, in lijn met de maatregelen van de Rijksoverheid, zoveel mogelijk thuiswerken.

U kunt mij goed bereiken via e-mail of via mijn mobiele telefoon.

Van: INEKECE. ECR @rminvis.ni>Verzonden: donderdag 17 december 2020 14:58

0 AE @ggdghor.nl>
) EAE @minvws.nl>; ) SHEEED@minvwsni>; [IEEE

@minvws.nl>
Nr. overleg Minister VWS met BAC PG'en

Urgentie: Hoog

Beste 5.1.2e

Ik geloof niet dat wij elkaar kennen, dus begin ik met een korte introductie. Ik ben beleidsmedewerker bij de directie Publieke Gezondheid

van het ministerie van VWS en ben, samen met vele andere collega's, betrokken bij de implementatie van het covid-19 vaccin.

Vorige week heeft er een Bestuurlijk Overleg plaatsgevonden tussen de minister (Hugo de Jonge) en de DPG'en waarbij is gesproken
over de covid-19 vaccinatie door de GGD-en en het testbeleid. In dat overleg is ook gesproken over de wenselijkheid om beide

onderwerpen ook in het BAC te bespreken. Onze minister zou daarom graag eens met de BAC PG hierover informatie willen delen en van

gedachten wisselen.

Met deze mail wil ik jullie laten weten dat we graag hiervoor begin januari een overleg willen inplannen. Het secretariaat van de minister

zal daarvoor datavoorstellen doen en met jullie contact opnemen.

Laat het vooral weten als jullie nog vragen hebben.

Groet,

IEEE. MSc
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